

Tsivdogianni

Canyon Tsivdogianni, Potamos Flamandesice, Therma

Info: The quality of this description has not been checked yet or was rated bad.

If you know this canyon, please check this description and file a report with a rating for this description using *Reports* -> *+New Report*. Should you notice any error, please let us know or join the community in order to fix this description yourself.

Create: 2024-06-05 22:40:01

Update: 2024-06-05 22:40:01

Print: 2024-12-22 10:12:02

Country: Ελλάδα / Greece **Region:** Περιφέρεια Ανατολικής Μακεδονίας και Θράκης / Eastern Macedonia and Thrace **Subregion:** Περιφερειακή Ενότητα Έβρου **Town:** Σαμοθράκη

Difficulty:

Grading: v? a? ?

Total time:

Approachtime:

Tourtime:

Returntime:

Altitude entry: m

Altitude exit: m

Delta Altitude:

Canyon length: m

Highest rapell: 56m

Amount rapells:

Transport:

Rock type:

drainage area: km²

Season:

Orientation:

Best Time:

Rating: ★ 0 ()

Info: ★ 0 ()

Belay: ★ 0 ()

Specialities:

Gear:

Summary: (machine translated)

Raw data import from Ropewiki <https://ropewiki.com/Tsivdogianni>

Hydrology:

Access:

Approach:

Tour:

Return:

Coordinates:

Canyon Start [40.4918 25.5913](#)

Reports:

2024-07-04 | System User | |📖|📍|🌊 Normal |👍 Completed

Automatisch importiert von Descente-Canyon.com für Canyon Tsivdogianni Accès : se rendre au dessus de Therma vers un centre de yoga où on gare la voiture. Longer le torrent et le traverser vers le petit barrage , quitter le lit du canyon et continuer jusqu'à retrouver une piste qui arrive vers un parc à chevaux . Le contourner par la gauche et on tombe sur des marques bleues qu'on suit jusqu'au canyon. (Quelle: <https://www.descente-canyon.com/canyoning/canyon-debit/21596/observations.html>)

2024-06-01 | System User | |📖|📍|🌊 Normal |👍 Completed

Automatisch importiert von Descente-Canyon.com für Canyon Tsivdogianni Canyon court et enchaînant de nombreux rappels ! On a parcouru que la partie basse (altitude 430m). Les amarrages sont en bon état mais beaucoup de mono points. On s'est garé en haut de la route au-dessus de Therma. Le sentier commence par la piste puis il faut contourner un enclos à chevaux par la gauche. Suivre ensuite les points bleus qui vous mène à l'échappatoire du canyon ! (Quelle: <https://www.descente-canyon.com/canyoning/canyon-debit/21596/observations.html>)

2024-05-26 | System User | |📖|📍|🌊 Normal |👍 Completed

Automatisch importiert von Descente-Canyon.com für Canyon Tsivdogianni Start the canyon on 700m above sea level. It has water from the start until the end. Thanks at Vertical Water for the new anchors. Walk up from Therma 1h20, Canyon down to the last waterfall in Therma 4h30. (Quelle: <https://www.descente-canyon.com/canyoning/canyon-debit/21596/observations.html>)

2023-03-09 | System User | |📖|📍| |

Daten importiert von <https://ropewiki.com/Tsivdogianni>